
Fra: Petter Lem Gullestad (Petter.Lem.Gullestad@vlfk.no)
Sendt: 15.01.2020 16:12:29
Til: Politisk
Kopi: 

Emne: VS: Spørsmål om ras
Vedlegg: 
 
 

Fra: Arve Helle <Arve.Helle@arbeiderpartiet.no> 
Sendt: onsdag 15. januar 2020 16:12
Til: Petter Lem Gullestad <Petter.Lem.Gullestad@vlfk.no>
Kopi: Jannicke Clarke <jannickeclarke@gmail.com>
Emne: Fwd: Spørsmål om ras
 
Ber om at spørsmålet vert overført til neste møte og besvart då.
 
Mvh
 
Arve Helle

Videresendt melding:

Fra: Arve Helle <Arve.Helle@arbeiderpartiet.no>
Dato: 13. januar 2020 kl. 08:46:28 CET
Til: Politisk VLFK Postmottak <Politisk@vlfk.no>
Emne: Spørsmål om ras

Eg ønskjer å stille følgjande spørsmål til møte i hovudutval for samferdsle og mobilitet, 15.01.:
 
Siste tida har vi opplevd ras på fylkesvegane, både mellom Feios og Fresvik i Vik kommune og i Osa i
Ulvik kommune.
Dette har mest av alt store store konsekvensar for dei involverte med isolerte bygder og ein utrygg
kvardag, men vil naturleg nok også å ha økonomiske og praktiske konsekvensar for fylkeskommunen. 
 
Korleis meiner fylkesrådmannen beredskapen har fungert når eit ras har isolert ei bygd, som til dømes ved
raset i Osa? 
 
Kva er status for desse vegane no og har ein oversikt over dei økonomiske konsekvensane?
 
Mvh
 
Arve Helle
 
 
 


